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J.nr. 2017-1788 

Den 12. februar 2016 

 

 

Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. S 735 stillet den 9. februar 2017 af 

Trine Torp (SF). 

Spørgsmål nr. S 735 

Agter ministeren at stille krav om anvendelse af økologiske metoder ved dyrkning af råstofferne 

til medicinsk cannabis i det lovforslag, som regeringen fremsætter i oktober 2017, som opfølgning 

på den politiske aftale af 8. november 2016 om etablering af en forsøgsordning med medicinsk 

cannabis? 

 

Svar: 

Rammerne for dyrkningen af cannabis til medicinsk brug er ved at blive undersøgt i et arbejde 

under Sundheds- og Ældreministeriet. 

 

Det er derfor for tidligt at lægge sig fast på en model for dyrkningen. Jeg er tilhænger af økologi, 

men generelt er det er min holdning, at anvendelse af økologiske metoder skal være frivilligt og 

markedsdrevet. 
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